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Pani
Anna Markowska
Radna RaĄ Miejskiej w Pruszkowie.

doĘczy: interpelacji z dnia24.L0.2017r w sprawie procentowego udziału powierzchni zielonej w
Planach Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Pruszkowa.

Uprzejmie informuję, ze sprawa zwiększenia udziału powierzchni biologicznie crynnej na

terenach zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej określanej w miejscowych planach

zagospodarowania budzi duże zainteresowanie wśród Radnych Rady Miejskiej.
Informuję , żF w nowoopracowywanych planach zagospodarowania- przestrzennego parametry te

będą indywidualnie ustalane, konsultowane z Radnymi w komisjach Rady Miejskiej przed

wyłożeniem orazzmieszkańcami miasta w trakcie wyłożenia i publicznej dyskusji nad ustaleniami
projektu panu .

ParameĘ te w miarę mozliwości izalężmie od Ęonu miasta będą nviększane do30 oń.
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Do wiadomości:
Pan Krzysżof Biskupski
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pruszkowie

Pruszków dnia ż0 |7 .10.27
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